
Protokół 

z zebrania zarządu Stowarzyszenia Absolwentów UPP 

 w dniu 15 września 2022 r. 

1. W zebraniu uczestniczyło 13 członków zarządu na 18 wybranych przez WZD czyli wszelkie ustalenia 

podjęte w tym dniu są prawomocne. 

2. Na początku spotkania dokonano autoprezentacji przez obecnych członków w celu wzajemnego 

poznania się. 

3. Prezes zarządu poprosił uczestników, aby wypowiedzieli się jak widzą  działalność Stowarzyszenia i 

jakimi kwestiami należałoby się zająć. Dyskusję, która się wówczas rozwinęła można podsumować 

następująco: 

 - zarząd winien podtrzymywać a także rozwijać kontakty ze stowarzyszeniami absolwentów innych 

uczelni poznańskich, aby korzystać z ich doświadczenia i ciekawych inicjatyw, 

- na Uniwersytecie pracowało wielu znakomitych uczonych, którzy są na emeryturze i z pewnością 

można by wykorzystywać ich pozycję i wiedzę w działalności Stowarzyszenia. Część z nich nie jest 

absolwentami naszej uczelni, ale nie powinno to być przeszkodą w nawiązywaniu kontaktów, 

- bardzo ważnym wyzwaniem dla zarządu jest dążenie do zwiększania liczebności członków. 

Niezbędne jest szukanie takich metod i sposobów, aby docierać nie tylko do młodego pokolenia 

absolwentów, ale także do studentów, którzy za jakiś czas zostaną absolwentami. Pilnie winniśmy 

zmodyfikować naszą stronę internetową. Link to tej strony winien być łatwo dostępny z głównej 

strony Uniwersytetu, co należałoby uzgodnić z władzami uczelni, 

- należy rozszerzyć informację o członkach zarządu i komisji rewizyjnej o niektóre dane dotyczące ich 

kariery zawodowej, 

4. Prezes poinformował zebranych o rozmowach i ustaleniach, jakich dokonano z JM Rektorem UPP 

profesorem K. Szoszkiewiczem oraz z dziekanem Wydziału Leśnego i Technologii Drewna profesorem 

P. Łakomym. 

a. Pan Rektor przychylnie ustosunkował się do sformalizowania nazwy budynku, w którym mieści się 

m.in. siedziba Stowarzyszenia i Muzeum jako Dom Absolwenta. Wniosek w tej sprawie wystosuje 

Stowarzyszenie. 

b. Aktualny Dom Absolwenta był przez dziesięciolecia siedzibą katedry hodowli lasu, którą kierowali 

wybitni naukowcy. Jednym z nich był profesor Leon Mroczkiewicz. Stowarzyszenie w porozumieniu z 

dziekanem WLiTD wystąpi do pana Rektora o uhonorowanie tego miejsca stosowną tablicą 

pamiątkową. Pan Rektor nada formalny bieg tej sprawie. 

c. Stowarzyszenie zaproponowało panu Rektorowi przygotowanie i sfinansowanie przez uczelnię 

druku ulotek-wkładek o Uniwersytecie a w tym także o Stowarzyszeniu, które byłyby wkładane do  

dyplomów  oraz rozdawane w trakcie corocznych absolutoriów. Pan Rektor poparł inicjatywę i prosił 

o nawiązanie kontaktu z Działem Marketingu i Komunikacji UP. 



d. Stowarzyszenie nie posiada własnego logo, które byłoby jego graficznym symbolem przydatnym w 

działalności. Jednym z elementów tego logo powinien być symbol graficzny logo Uniwersytetu, czyli 

tzw. sygnet aby podkreślić ścisły związek Stowarzyszenia z uczelnią. Pan Rektor zaproponował 

współpracę z Działem Marketingu i Komunikacji w tej kwestii. 

e.  Stowarzyszenie zdecydowało kontynuować obchodzenie Dnia Absolwenta i zaproponowało Panu 

Rektorowi uczestnictwo 21 października br. w tej imprezie. Z uwagi na inne zobowiązania Pana 

Rektora uzgodniono rozpoczęcie spotkania o godz. 10.00.  

5. Uzgodniono następujący przebieg Dnia Absolwenta 21 października 2022 r.: 

- miejsce spotkania: Kolegium Rungego;  

- zaproszenia będą wysłane do władz uczelni (rektorzy, rada uczelni, przewodniczący rad naukowych 

dyscyplin, dziekani wydziałów, kanclerz, kwestor), do delegatów na WZD, Konwentu Samorządu 

Studenckiego UPP, dyrektora Biblioteki Głównej, kierownika działu Marketingu i Komunikacji……….. 

godz. 10.00 - 10.30  rozpoczęcie, powitanie uczestników przez prezesa i krótka informacja o 

Stowarzyszeniu 

godz. 10.30 - 11.00 - referat nt hortiterapii, który wygłosi pani prof. UPP dr hab. Agnieszka 

Krzymińska, kierownik Katedry Roślin Ozdobnych, Dendrologii i Sadownictwa 

godz. 11.00 - 11.30 - referat nt roli gospodarki łowieckiej w ochronie bioróżnorodności, który wygłosi 

pan prof. dr hab. Maciej Skorupski, kierownik Katedry Łowiectwa i Ochrony Lasu 

godz. 11.30 - 12.15 - koncert Capelli Zamku Rydzyńskiego pod dyrekcją Mieczysława Leśniczaka 

godz. 12.30 - 13.30 - lunch 

13.30 - spacer do Domu Absolwenta i zwiedzanie Muzeum UPP 

Projekt zaproszenia opracuje prezes i przekaże do realizacji w drukarni UPP w terminie do 23.9. 

Wysłanie zaproszeń powierza się kol. Krystynie Święcickiej - najpóźniej do 3.10.  

6. Temat ulotki oraz logo prowadzić będzie kol. Bogdan Grzebalski. Zainteresowanych członków 

zarządu prosi się o kontakt z kol. Bogdanem. 

7. Spotkanie prezydium zarządu odbędzie się przed Dniem Absolwenta. Prawdopodobne terminy to 

13,14 lub 17.10. w Domu Absolwenta - godz. 11.00. 

 

 

 

 

 


